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Geachte college, 

Het kabinet is voornemens om per 2026 een einde te maken aan de ondersteuning van 
studentensportcentra door onderwijsinstellingen. Dit betekent dat studenten fors meer moeten gaan 
betalen om te kunnen blijven sporten. In Rotterdam treft dit besluit niet alleen duizenden studenten 
die gebruikmaken van Erasmus Sport, maar ook honderden leden van studentensportverenigingen 
zoals Antibarbari, de rugbyclub Rotterdamse Studenten RC, en mijn eigen oude tennisvereniging 
Passing Shot. 

1Sport is voor veel studenten een uitlaatklep, een manier om nieuwe mensen te leren kennen en een 
belangrijke bron van fysieke en mentale gezondheid. Daarnaast maken niet alleen universitaire 
studenten gebruik van de sportfaciliteiten van Erasmus Sport; ook hbo- en mbo-studenten zijn 
welkom. De aangekondigde afschaffing bedreigt dus een breed gedragen voorziening voor 
Rotterdamse jongeren. Het gaat hier ook niet om een kleine groep: er zijn 13.000 studenten lid bij 
Erasmus Sport, hiervan zijn er bijna 6000 lid bij één van de 27 sportverenigingen. 

Wij mobiliseren onze studentensteden. Tegelijk met deze vragen heeft ook de GroenLinks-fractie in 
Tilburg schriftelijke vragen ingediend, en in andere studentensteden zullen soortgelijke initiatieven 
volgen. Wij verwachten dat ook het college van Rotterdam hierin haar verantwoordelijkheid neemt en 
in actie komt. 

Daarom stelt GroenLinks de volgende vragen aan het college: 
 

1. Hoe kijkt het college aan tegen de financiële en sociale gevolgen van het kabinetsvoornemen 
voor de vele studenten die nu gebruikmaken van de sportfaciliteiten? 

2. Welke stappen heeft het college al ondernomen, of is voornemens te nemen, om de 
toegankelijkheid van sport voor studenten te waarborgen? 
 

3. Is het college bereid om in gesprek te gaan met Rotterdamse onderwijsinstellingen, 
studentensportorganisaties en de studentenvakbond om gezamenlijk te zoeken naar lokale 
oplossingen, waaronder een grote actie richting het rijk, een vorm van gemeentelijke steun of 

1 Kabinet maakt einde aan goedkoop sporten voor studenten en personeel - Erasmus Magazine 

https://www.erasmusmagazine.nl/2025/04/17/kabinet-maakt-einde-aan-goedkoop-sporten-voor-studenten-en-personeel/


 

alternatieve financiering? 
 

4. Hoe ziet het college de rol van studentensport bij het bevorderen van mentale gezondheid, 
het tegengaan van eenzaamheid, het versterken van sociale cohesie onder studenten en het 
realiseren van Rotterdam als een ware studentenstad? 
 

5. Wat betekent dit kabinetsvoornemen volgens het college voor de huisvesting en het 
voortbestaan van de vele studentensportverenigingen in onze stad die nu via Erasmus Sport 
onderdak vinden? 
 

6. Heeft het college signalen ontvangen van Rotterdamse onderwijsinstellingen of 
studentensportorganisaties over deze dreigende bezuiniging? Zo ja, wat was de reactie van 
het college? 
 

7. Is het college op de hoogte van het debat dat plaats zal vinden in de Tweede Kamer na het 
meireces? Zo ja, is het college bereid om voorafgaand het debat zich uit te spreken over de 
gevolgen? 
 

8. Is het college bereid om samen met andere gemeenten en universiteiten, een oproep aan het 
Rijk te doen om dit besluit te heroverwegen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer?  
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